

Halls modulables

Exposition - Montage et Exploitation

Exhibition - Set up and running

Agrandissez, divisez, occupez l'espace selon vos besoins et vos envies. Les halls du C.I.D rassemblent toutes les solutions techniques pour devenir le lieu de tous les possibles.

You can enlarge, divide and occupy the space according to your needs and desires. The C.I.D.'s halls are a nexus of technical solutions offering a broad range of possibilities.



- Halls 1, 2, 3, 4 moquetés & sonorisés (sauf autre manifestation en simultané)
- 2 Bars dans le Hall 1
- Fluides
- 1 électricien

Halls 1, 2, 3, 4 fit with a PA system (unless another event is taking place) - 2 bars in the Hall 1 - Fluids - 1 electrician



- 1 régisseur général et 1 chef de projet
- 1 house manager and 1 event manager



L'exposition est soumise à la réglementation type T : dossier de sécurité et chargé de sécurité sont obligatoires. Sur devis complémentaire : Gestion des exposants / Nettoyage / Arrivée et évacuation d'eau / Alimentation électrique des stands par le plafond.

The exhibition is subject to a type T regulation: having a security records and a person in charge of security is compulsory. Additional fees on demand: Exhibitors management / cleaning / Water / Overhead Stand Power supply.

m ²	Surf. brute	Surf. nette
Hall 1 thalasso	1 378	945
Hall 1 tennis	1 472	1 028
Hall 2 thalasso	649	646
Hall 2 tennis	697	693
JFK	323	323
Hall 3	603	546
Hall 4	1 265	1 263
TOTAL	6 387	5 444



10h

L'équipement et le personnel sont mis à disposition dans une amplitude horaire comprise entre 7h et 21h. Au-delà, un forfait par heure supplémentaire est appliqué. Dimanches, jours fériés et nuits, supplément à prévoir.

Equipment and staff are at your disposal on a 10 hours basis, within a period from 7 a.m. to 9 p.m. Beyond, there is an extra charge per added hour. Sunday, bank holidays and nights, supplement to provide.



Centre International de Deauville

1, avenue Lucien Barrière, les Planches, 14800 Deauville
02.31.14.14.14 - service-commercial@congres-deauville.com
www.congres-deauville.com
Conditions commerciales 2015 | 2016 - Commercial terms 2015 | 2016



#CID_Deauville